
 

 

Αθήνα, 12 Οκτωβρίου 2021 

Ερώτηση 

Προς τον  Υπουργό Οικονομικών  

 

Θέμα : Χιλιάδες νοικοκυριά των Σερρών δεν θα πάρουν επίδομα θέρμανσης αν 

και πληρούν τα εισοδηματικά κριτήρια που τίθενται  

Επανερχόμαστε στο ζήτημα της εξαίρεσης της τηλεθέρμανσης από την επιδότηση 

θέρμανσης (Αρ. Πρωτ. Ερώτησης 2591/11.12.2020), καθώς για μια ακόμη χρονιά το 

ΥΠΟΙΚ δεν προβλέπει να συμπεριληφθεί και η ευρέως στις Σέρρες μέθοδος τα 

τηλεθέρμανσης. Όπως υποστηρίζαμε και στην προηγούμενη ερώτηση στη Βουλή η 

τηλεθέρμανση αποτελεί οικονομικό και φιλικό στο περιβάλλον σύστημα θέρμανσης 

των σπιτιών σε ένα Νομό που οι θερμοκρασίες είναι ιδιαίτερα χαμηλές τη χειμερινή και 

όχι μόνο περίοδο. Η προηγούμενη κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, θέλοντας να ενισχύσει αυτή τη 

μορφή θέρμανσης, μείωσε το ΦΠΑ για την κατανάλωσή του από το 13% στο 6% το 

2019 καθιστώντας τη ακόμα πιο προσιτή για τους καταναλωτές.  

Για μία ακόμη χρονιά όμως το επίδομα θέρμανσης δικαιούνται οι καταναλωτές που 

χρησιμοποιούν πετρέλαιο θέρμανσης, φυσικό αέριο, υγραέριο, αλλά και όσα 

νοικοκυριά ορεινών περιοχών χρησιμοποιούν καυσόξυλα ή pellet, όχι όμως οι 

καταναλωτές που χρησιμοποιούν την τηλεθέρμανση. Στην απάντησή του το ΥΠΟΙΚ 

υποστήριζε μεταξύ άλλων ότι «παρακολουθεί την αποτελεσματική εφαρμογή της 

φορολογικής πολιτικής και μελετά βελτιώσεις του ισχύοντος νομοθετικού πλαισίου. Στο 

πλαίσιο αυτό εξετάζει τις προτάσεις για βελτιώσεις που καταθέτουν φορείς και 

σύλλογοι. Οι τελικές αποφάσεις για τις όποιες μεταβολές λαμβάνονται με γνώμονα την 

κοινωνική δικαιοσύνη, τη βιώσιμη ανάπτυξη, τη συμβατότητα με το εθνικό και 

ενωσιακό δίκαιο, την καταπολέμηση της φοροδιαφυγής, λαμβάνοντας πάντα υπόψη 

τις δημοσιονομικές δυνατότητες της χώρας». 

Όπως όμως προκύπτει από την εκ νέου εξαίρεση της τηλεθέρμανσης από την 

συγκεκριμένη επιδότηση, διέλαθε της προσοχής του ΥΠΟΙΚ το γεγονός ότι σε έναν 

από τους φτωχότερους Νομούς της χώρας είναι χιλιάδες οι καταναλωτές που έχουν 
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επιλέξει αυτό το μέσο θέρμανσης για τις οικίες τους. Σήμερα 1200 κτίρια των Σερρών, 

στην πλειοψηφία τους πολυκατοικίες δεκάδων διαμερισμάτων, χρησιμοποιούν την 

τηλεθέρμανση. Τα νοικοκυριά αυτά δεν λαμβάνουν καμία ουσιαστικά ενίσχυση 

θέρμανσης και ιδίως φέτος με τις ραγδαίες ανατιμήσεις και την ακρίβεια θα 

αναγκαστούν να κάνουν περικοπές στη θέρμανση των σπιτιών τους.   

 

ΕΠΕΙΔΗ η εξαίρεση της τηλεθέρμανσης από το επίδομα θέρμανσης είναι άδικη 

ΕΠΕΙΔΗ χιλιάδες νοικοκυριά στο Νομό Σερρών χρησιμοποιούν την τηλεθέρμανση και 

εξαιρούνται από το επίδομα θέρμανσης 

ΕΠΕΙΔΗ ο Νομός Σερρών παραμένει ένας από τους φτωχότερους Νομούς της χώρας 

και το κατά κεφαλήν εισόδημα των κατοίκων του μειώνεται ακόμα περισσότερο λόγω 

της πανδημίας 

ΕΠΕΙΔΗ η δημοσιονομική κατάσταση της χώρας, σύμφωνα τουλάχιστον με την 

κυβέρνηση, είναι τέτοια που επιτρέπει την επέκταση του επιδόματος θέρμανσης και τα 

νοικοκυριά που χρησιμοποιούν τηλεθέρμανση 

 

 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιους λόγους εξαιρείται από το επίδομα θέρμανσης η 

τηλεθέρμανση; 

2. Προτίθεται να συμπεριλάβει και την τηλεθέρμανση στις επιδοτούμενες 

μορφές θέρμανσης, ώστε να δικαιούνται επίδομα θέρμανσης και τα 

χιλιάδες νοικοκυριά που την έχουν επιλέξει στο Νομό Σερρών; 

   

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βαρεμένος Γιώργος 

Βέττα Καλλιόπη 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη ΧΑρά 



Κόκκαλης Βασίλης 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Γιάννης 

Μπάρκας Κώστας 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Πέρκα Πέτη 

Πούλου Γιώτα 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκούφα Μπέτυ 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




